

朝陽科技大學 094學年度第2學期教學大綱
Literature & Life 文學與生活

| | | | |
|--------|--|--------------------|--|
| 當期課號 | 9030 | Course Number | 9030 |
| 授課教師 | 林金龍 | Instructor | , |
| 中文課名 | 文學與生活 | Course Name | Literature & Life |
| 開課單位 | 文學欣賞課群(二進) | Department | |
| 修習別 | 選擇必修 | Required/Elective | Topics in Literature |
| 學分數 | 2 | Credits | 2 |
| 課程目標 | 現代的日常生活分外忙碌，以致人的精神生活產生空虛之感，加上本校的學生大多為理工商的學生，在文學和藝術的訓練上本就有所不足，因此用文學的態度來看待生活是本課程的主要目的。 | Objectives | Because the backgrounds for most of our students are either in science or technology, we hope to introduce to the students to look at life from a literary viewpoint. Through study of classical literature, we can learn how to live modern life from the past. We hope this will have a positive impact on students' future. |
| 教材 | 自編 | Teaching Materials | Compile by teacher |
| 成績評量方式 | 出席 2 5 % 分享 2 5 % 報告 2 5 % 生活見證 2 5 % | Grading | Class 2 5 % Share 2 5 % Report 2 5 % Life 2 5 % |
| 教師網頁 | klin@cyut.edu.tw | | |
| 教學內容 | 1 生活中的文學世界 2 古事今說:文學情感與個人精神安頓 3 取證:從案例看我們的生活態度 4 分享與省思 | Syllabus | 1.The world of literature in our life 2.Ancient story and today explain literature feeling and personal spirit accept 3.Example:from case to see our liveing attitute 4.Share and thinking |

尊重智慧財產權，請勿非法影印。